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W odpowiedzi na wniesionq przez Pana interpelacjq miqdzysesyjna, z dnia 15 lutego 2023 r.

w sprawie funkcjonowania Krytej Ptywalni Delfin uprzejmie informujq, 2e problem z prawidtowym

funkcjonowaniem saun na ptywalni wynika z dziafa6 os6b korzystajqcych z ww. obiekt6w, kt6re

mechanicznie uszkadzajq czujniki temperatur, aby samodzielnie podnie6d temperature w saunie.

W efekcie dzialari, niezgodnych z prawidlowym funkcjonowaniem pojawiajq siq awarie systemu.

Drobne awarie usuwane sE niezwtocznie, natomiast uszkodzenia bardziej zaawansowane wymagaja

zam6wienia czqsci, co powoduje dfuiszy okres oczekiwania iSeneruje koszty zwiazane 2 naprawa.

Godziny funkcjonowania saun zostaly oparte na obserwacji ich wykorzystania w ciqgu dnia.

Z zebranych danych wynikalo, ie najwiqkszym zainteresowaniem obiekty cieszyfy sie kaidego dnia do

godziny 8:00 i po godzinie 16:00. Zmiana godzin funkcjonowania saun iest wynikiem bardzo wysokich

cen energii elektrycznej oraz wprowadzenia przez rzqd ustawy, wymagajqcej podjqcia dzialai, kt6rych

celem jest ograniczenie o 10 % zuiycia energii elektrycznej. Zjeidialniq, o kt6rej byfa mowa w Paiskiej

interpelacji wylqczono z uiytkowania z powodu usterki, kt6ra zostala jui naprawiona ioddana do

ponownego uiytku. Jacuzzi zostato wylqczone na pewien okres w trosce o zdrowie mieszkaic6w i os6b

korzystajqcych, poniewai wykryto w wodzie bakterie coli. obiekt zostaf osuszony, wyczyszczony

i zdezynfekowany. Po zabiegach sanitarnych woda zostala wymieniona na nowq i przebadana po raz

kolejny. Na podstawie nowych badaf Sanepid wyrazif zgodq na ponowne dopuszczenie do

funkcjonowania jacuzzi. Obecnie wszystkie atrakcje na plywalni sq sprawne i dzialajE bez zarzutu.

Temperatura wody na pvwalni zostala obniiona wzwiqzku z wysokimi cenami energii cieplnej, ktora

z kolei spowodowana iest wysokimi cenami wqgla. Mimo obniienia temperatury o 1-2 stopnie

w stosunku do popr?ednich wartosci, mieicita siQ ona w granicach komfortu os6b przebywajqcych na

ptywalni. Odnoszqc siq do nieczynnego wejScia na basen przy kasie biletowej informujq, i2 taka sytuacja

nie zostata zarejestrowana iodnotowana przez Osrodek Sportu i Rekreacji we Wtoclawku.


